

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 24-05-2026 02:40:56 PM Subject: Board of Directors Decisions	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: 24-05-2026 02:40:56 PM الموضوع: قرارات مجلس الإدارة
Kindly be informed that the Board of Directors of (Rumm Financial Brokerage) decided at its eighth meeting held on 24/05/2026 the following : - - Setting the date for the Ordinary General Assembly meeting for 30-6-2026, to elect new members of board of directors and issuing the meeting notices accordingly	أرجو إعلامكم بأن مجلس ادارة شركة (رم للوساطة المالية) قرر في اجتماعه الثامن المنعقد بتاريخ 2026/05/24 ما يلي :- - تحديد موعد عقد اجتماع الهيئة العامة العادي بتاريخ 30-06-2026 لانتخاب اعضاء مجلس ادارة جديد للشركة و الدعوة للاجتماع حسب الاصول .
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: orayb al- najjar